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Sent: Fri 9/18/2020 8:17:20 PM

Subject: RE: Kamervragen

Received: Fri 9/18/2020 8:17:21 PM

Dag ERR

Geen idee. FtM zal het wel ergens opgeduikeld hebben. Beter [ERE vragen of hij hier kennis van heeft en waar dit

verhaal vandaan komt ivm rechtzaak. Ik weet wel dat erover is gesproken, maar of dat ergens in een formele eis is

terecht is gekomen die is gecommuniceerd weet ik niet. In communicatie van met U-diagnostics? Ik heb

mij uitsluitend met technische onderdeel bezig gehouden. In NVMM document komt ik het ook niet tegen.

Maandag werk ik thuis aan flu.

Mvg

trom: IEKECS IEE vr.Sent: vrijdag 18 september 2020 21:57

To:INEAECNEAE rv.»1>; IEEE EEE vm n>

Subject: FW: Kamervragen

Importance: High

lets om maandagochtend meteen even naar te kijken. Hebben jullie om 9.00 uur tijd?
Hier staat nl dat RIVM de taaleis heeft gesteld rondom labs die Covid diagnostiek doen. DAt kan ik nergens in de richtlijn

vinden. https://lci.rivm.nl/covid-19/bijlage/aanvullend

Enig idee waar dit verhaal vandaan komt?

Groet, RPL
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